

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Mitchell Sharp, announced the opening today of the Tenth Commonwealth Defence Conference on Operational Clothing and Combat Equipment at the Royal Military College, Kingston.

The Conference, which will end on June 13, is being attended by delegates from 16 Commonwealth countries and by observers from the United States. It is one of a series of gatherings, the first of which was held in India in 1946. Their aim is to facilitate the exchange of scientific and technical information in specialized fields among the defence forces concerned. A total of 58 technical papers will be presented.

Chairman of this year's conference is G. T. Holmes, Director of Clothing and General Engineering, Department of National Defence, Ottawa. Brigadier R. A. Cornock of the United Kingdom is Deputy Chairman.

\* \* \*

Le Secrétaire d'État aux Affaires extérieures, M. Mitchell Sharp, annonce l'ouverture le 30 mai de la dixième conférence des services de défense du Commonwealth sur les uniformes et le matériel de combat qui aura lieu au Collège militaire de Kingston.

Des délégués de 16 pays membres du Commonwealth ainsi que des observateurs des États-Unis assisteront à cette conférence qui durera jusqu'au 13 juin. La première réunion de ce genre eut lieu en Inde en 1946. Elles visent à promouvoir les échanges d'information scientifique et technique dans des domaines spécialisés entre les forces de défense intéressées. On prévoit la présentation d'un nombre de 58 documents techniques.

Le président de la conférence de cette année est M. G. T. Holmes, Directeur de l'habillement et de l'équipement général, au Ministère de la Défense nationale, Ottawa. Le Brigadier R. A. Cornock du Royaume Uni en est le président adjoint.